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Transport-, Bygnings- og Boligudvalget har i brev af 19. maj 2017 stillet mig 

følgende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S). 

Spørgsmål nr. 541: 

Ministeren bedes redegøre for, hvor meget ændringer af konstruktionerne af 

støjafskærmning i forhold til VVM-redegørelsen har betydet i forhold til peak-

støj. Hvor meget har det betydet i forhold til gennemsnitlig støj? 

 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Vejdirektoratet, som har oplyst følgende:  

”Hverken i VVM-undersøgelsen eller de efterfølgende faser af projektet er der 

blevet foretaget undersøgelser af maksimalstøjniveauer (peak-støj) fra vejtra-

fikken. Støjberegningerne er gennemført i henhold til Miljøstyrelsens anvisnin-

ger, hvor støjen skal beregnes som et gennemsnitsniveau over et år.”  
 

For nærmere forklaring på beregningsmetoden skal jeg henvise til besvarelse af 

spørgsmål 528 og 544 (TRU alm. del). 

 

 

 
 

Med venlig hilsen 

Ole Birk Olesen 
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